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ORNÄS BÅTKLUBBS STYRELSEMÖTE 2023-03-15 

Org. nr 882601-5631  

Tid 18.00  

Plats: Teams 

Närvarande: Mikael Berggren, Johan Hansen, Göran Dalestedt, Anna Broman, Lars Rehnberg, Ronny 

Tenggren, Johanna Mejer, Lars-Göran Jansson, Eric Granath, Mats Hurtig, Erik Embretsen 

$1 Mötets öppnande  

Göran hälsar välkomna, mötet förklaras öppet.  

§2 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.  

§3 Föregående protokoll  

- 

§4 Ekonomi 

Rapport från kassör via Anna; saldo på företagskontot 344kkr, placeringskonto 98kkr. 

§5 Inkomna skrivelser  

Mail från Borlänge Kommun Johanna på miljöenheten om att klagomål har inkommit igen på 

stockarna utanför hamnområdet, Göran svarar asap efter lite undersökningar på plats. 

§6 Åtgärdslista 

Takinklädning nya verkstaden 

Göran D tillser att tak färdigställs. Avvaktas. Eventuellt kan ytterligare en container ställas dit och 

taket byggs även emellan, Göran kollar pris på container. Vi avvaktar. 

Iordningsställande av markyta 

Utförs eventuellt i sommar. 

Framtida hamn.  

Som läget är nu så är det stopp på det hela efter överklagan. Eric, Göran och Fredrik har träffat 

kommunen som berättar att nya ansökningar arbetas på, bostadsområdet kommer att flyttas upp. 

Kan bli en fråga om förändringar i arrende, viktigt att ligga lågt med bygglovsplaner. Båtklubben har 

ännu inte blivit kontaktade om nästa detaljplan. 

Listor båtägare 
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Svårt att ha papperskopior uppdaterade, vi måste hänvisa till BAS. Lathund ordnas av Anna. Ordnat 

med dator. Lista finns nu i hamnkontoret. En medlem som inte nyttjat sin båtplats varpå styrelsen 

skickar brev om att bli av med båtplatsen i enlighet med stadgarna. 

§7 Kommande aktiviteter  

Utökning asfalt hamn, vi avvaktar. 

Poängsystem för arbete. Styrelsen kollar vidare hur medlemmar som aktivt bidrar i föreningsarbetet 

och det praktiska arbetet i hamnen på något sätt ska kunna premieras för detta. Erfarenheter 

kommer att inhämtas från föreningar som infört sådana system. Arbetet fortgår. Alla funderar. Kom 

gärna in med bra exempel så tar vi ett extra möte. Promota vår fina anda för medlemmar. 

Hamnkontoret håller nu öppet 1ggr per månad då vi försöker ta emot nya medlemmar och försöker 

få tag på intresset att arbeta ideellt. 

Förtöjningar. I samband med sjösättning kommer alla förtöjningar att kollas så de någorlunda 

stämmer med klubbens instruktioner. Utskick med info. Revision kommer att utföras i juni. Ständigt 

arbete utförs. Medlemsdagar nyttjas för att sprida budskapet, Erik E kör en dag med sjöräddningen 

och informerar om detta. Svagt intresse, viktigt att få ut budskapet, vi undersöker frågan vidare, 

utskick till medlemmar om någon medlem kan rycka in och ta ansvar. Vi kollar så att inte isen sitter 

fast i förtöjningar. 

Kameraövervakning, Eric A kollar upp vad det skulle innebära. Ronny tar över frågan. 

Bom på D01 har sjunkit, åtgärdas i vinter. 

Förlängning av brygga C, förberedelser utförs i höst/vinter. 

Bryggor har dragits snett, åtgärdas på arbetsdagen. Kätting köps in. Utförs vid lågvatten. 

Verkstadsboden skyltas för gas. 

Hamnen öppnar med vakt 14/5, arbetsdagar planeras på nästa möte, helgen 6-7/5 samt helgen 13-

14/5. 

§8 Övriga frågor 

Med anledning av upprepade önskemål beslutades att hemsidan ska uppdateras/ersättas med en ny. 

Anna tillser att det blir vettigt. Johanna ansluter. 

Avloppspumpen: Pumpen kommer att renoveras under vecka 29, under förutsättning att delar från 

USA anländer som utlovat. Dessutom är Borlänge energi inkopplat för att lösa problemet med den 

för tröga avloppsledningen. Spolning har utförts, pumpen har havererat och pumpen ska konserveras 

vintertid och spolning ska utföras varje år. Kommunen är kontaktad för att vi inte kan vara ansvariga 

för detta. Fredrik och Eric tar ett möte med ersättare till Sofia i vår. Möte med Ida genomförd med 

utfall att kommunen borde ta hand om jouren via Borlänge Energi, respons inväntas. Fredrik söker 

Ida. Anna  intervjuar berörda 

2st arbetsuppgifter, en kassör och en ordförande ska fram till 2023, den tilltänkta kassören borde 

prya hos Eric redan från nu, fakturor ska betalas och handlingar ska registreras i BAS för extern 
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bokföring. Johanna räcker upp handen. Johanna har pryat men ingen har räckt upp handen på 

ordförandeskapet. Johanna blir kassör. Brev sänds ut till medlemmarna för att söka ordförande i 

samarbete med valberedningen. En ny ordförande är på G, dock kommer det att behövas 

en ”inlärningsperiod” och då kommer Göran att gå in som tillfällig ordförande med Anna som 

stöttning.  

Laddning elbåtar, Peter och Eric A kollar på det. Framtida tankar om laddplatser på bryggor. Det vi 

ska göra nu är att bevaka att ordningsregler avs strömanslutningar båtar som endast får ske 

kortvarigt. 

Nytt sjökort ordnas i klubbstugan. Anna fixar, info till medlemmar efter att korten finns. Ramas in, 

Ramboden kontaktas. 

Kräftskiva på tal, knytkalas, beslut. Stort intresse. En mycket lyckad skiva, tack till alla, mest Anna. 

Kommer att tas upp i år igen, alla välkomna, även att vara med att ordna. 

Dykare ska undersöka stock, till våren. Erik E. 

Kajen mot kvarnen, stora delar måste bytas, behöver tömmas på båtar, utskick med försök till det 

plats 1-31B. Anna. 

Möblerna som är trasiga, om inte vi kan få kommunen till det så får vi ordna själva. 

Containertömning. Göran kollar med Peter. 

Hamnkontorsgruppen 

Nästa möte: Fysiskt i hamnen 4/4 kl 18.00 då även inventeringar utförs. 

§10 Avslutning  

Göran förklarar mötet avslutat. 

 

 

 ------------------------------------                            --------------------------------------- 

 Ordf Göran Dalestedt                                           Sekr Ronny Tenggren 


